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Protokół nr XXV/14 

z  posiedzenia Rady Gminy Bobrowice 

 

w dniu 8 września 2014r. 
 

Na ogólną liczbę 15 radnych na sali obrad obecnych było 13 radnych,  

co według Przewodniczącego Rady stanowiło quorum zdolne do podejmowania 

prawomocnych uchwał.       

o Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Marek Babul – Wójt  

2. Beata Wasyłyk-Sosnowska – Sekretarz 

3. Teresa Kula – Skarbnik 

4. Piotr Żakowiak – Radca Prawny Gminy 

oraz Sołtysi z terenu Gminy Bobrowice. 

o Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie obrad XXV sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian statutu Międzygminnego Związku 

Gospodarki Odpadami Komunalnymi „Odra-Nysa-Bóbr”. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany inkasa podatku od nieruchomości, 

rolnego i leśnego. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie aktualności Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Bobrowice oraz planów 

miejscowych. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy Bobrowice. 

12. Informacja z przebiegu wykonania budżetu oraz informacja o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bobrowice za I półrocze 2014r. 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Bobrowice na lata 2014 – 2019. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej  na rok 2014. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zamknięcie obrad XXV sesji Rady Gminy. 

 

 Ad. 1. 

 

Otwarcia XXV sesji o godz. 10
00

 dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Marcin Jagodziński, witając radnych oraz zaproszonych gości.  

 

Ad. 2. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad, do którego 

Sekretarz zaproponowała następujące zmiany:  

 wprowadzenie pkt 10a o treści: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej  umowy dzierżawy”. 

 wprowadzenie pkt 10b o treści: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie nabycia nieruchomości położonej w miejscowości Bobrowice”. 

 

W wyniku głosowania proponowana zmiany zostały przyjęte jednogłośnie 

13 głosami „za”.  

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 
1. Otwarcie obrad XXV sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian statutu Międzygminnego Związku 

Gospodarki Odpadami Komunalnymi „Odra-Nysa-Bóbr”. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany inkasa podatku od nieruchomości, 

rolnego i leśnego. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie aktualności Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Bobrowice oraz planów 

miejscowych. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy. 

10a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej  

umowy dzierżawy. 

10b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości położonej  

w miejscowości Bobrowice. 
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy Bobrowice. 

12. Informacja z przebiegu wykonania budżetu oraz informacja o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bobrowice za I półrocze 2014r. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Bobrowice na lata 2014 – 2019. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej  na rok 2014. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zamknięcie obrad XXV sesji Rady Gminy. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad wraz  

z wprowadzonymi zmianami, który został przyjęty jednogłośnie 13 głosami 

„za”.  

 

Ad. 3. 

 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu z poprzedniej 

sesji. Uwag nie było.  

Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu, w wyniku którego 

protokół z XXIV sesji Rady Gminy Bobrowice z dnia 26 czerwca 2014r. został 

przyjęty jednogłośnie 13 głosami „za”. 

 

Ad. 4. 
 

Przewodniczący Rady Marcin Jagodziński przedstawił Informację  

o swoich działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

o Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. 
 

Wójt Marek Babul przedstawił swoje sprawozdanie o pracy Urzędu 

Gminy w okresie międzysesyjnym.  

o Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. 

 

Przewodniczący odczytał informacje Wojewody, Wójta oraz 

Przewodniczącego Rady Gminy dotyczące analizy oświadczeń majątkowych, 

informując, że wszystkie oświadczenia zostały złożone w ustawowym terminie. 

Uwag nie było.  

o Pisma stanowią załączniki do niniejszego protokołu.  

 

O godz. 10
07

 na salę posiedzeń przybył Radca Prawny Gminy.  
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Ad. 7. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian statutu Międzygminnego 

Związku Gospodarki Odpadami Komunalnymi „Odra-Nysa-Bóbr”.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany inkasa podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie aktualności Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Bobrowice 

oraz planów miejscowych.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10a. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 10b. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości 

położonej w miejscowości Bobrowice.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Bobrowice. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 12 głosami „za” i 1 

„wstrzymującym się”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. 

 

Informację z przebiegu wykonania budżetu oraz informacja o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bobrowice za I półrocze 2014r. 

przedstawiła Skarbnik informując, że budżet przedstawiał się w następujący 

sposób: 

 Planowane dochody w wysokości 14.835.055,48 zł wykonano w kwocie 

7.958.930,35 zł, co stanowi 53,65 %. 

 Planowane wydatki w  wysokości 18.291.706,53 zł wykonano w kwocie 

8.404.460,63 zł, co stanowi 46 %. 

 Planowany deficyt w kwocie 3.456.651,05 zł zakończono kwotą 

445.530,28 zł. 

 Zobowiązania na koniec czerwca wyniosły 2.221.875,00 zł, w tym  

z tytułu kredytu w „BGK” w kwocie 1.084.125,00 zł oraz kredytu 

długoterminowego w „PKO S.A.” w kwocie 1.137.750,00 zł 

 Gmina w pierwszym półroczu nie udzielała poręczeń i gwarancji. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję: 

Radna Młyńska – prośba o uszczegółowienie dotacji dla stowarzyszeń, 

ponieważ „Bronkowianki” otrzymały dotację w kwocie 5.300 i nie było to 

wszystko na sport, i tak: 3.000 zł  na jogę i aerobik, 1.000 na zimowisko dla 

dzieci i młodzieży z terenu gminy oraz 1.300 zł na wieczór z tradycją; natomiast 

stowarzyszenie „Piaszno” otrzymało kwotę 5.000,00 zł na sport 

Skarbnik – dobrze uszczegółowię to, było to ujęte w ogólnej kwocie 

przeznaczonej na stowarzyszenia. 

o Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 13,14. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Bobrowice na lata 2014 – 2019. 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

na rok 2014. 

Skarbnik wyjaśniła, że uchwały zostały dokładnie omówione na posiedzeniach 

komisji. Dodała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa jest ściśle związana  

z uchwała budżetową. W Wieloletniej Prognozie Finansowej proponujemy żeby 

załączniki nr  1 i 2 były zgodny z proponowanymi załącznikami. Załącznik nr 2 

mówi o zmianach w przedsięwzięciach, w których zwiększono wydatki o kwotę 

5.000 zł na budowę sieci wodociągowej dla miejscowości Chromów, kwotę 

45.000 zł na oświetlenie uliczne związane z instalacją oświetlenia oraz na 

budowę hali widowiskowo-sportowej w wysokości 48.000 zł, co jest związane  

z zainstalowaniem oświetlenia czujników ruchu wokół hali, a także zakup 

nagłośnienia do hali w kwocie 45.000 zł, przy czym jest to przesunięcie 

środków z budżetu, które były przeznacz na budowę gazociągu, ale  w tym roku 

najprawdopodobniej  to zadanie nie będzie realizowane. Na adaptację 

pomieszczenia po byłej kotłowni w Wełmicach na potrzeby OSP dokładamy 

środki w wysokości 1.000 zł na wykonanie przyłącza elektrycznego. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję: 

Radny Kubiak – w sprawie nagłośnienia czy na otwarciu hali było to 

nagłośnienie, o którym jest mowa? 

Wójt – nie, będzie zakupione nowe profesjonalne nagłośnienie. 

 

W wyniku głosowania uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Bobrowice na lata 2014 – 2019 została podjęta 

jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

W wyniku głosowania uchwała w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

na rok 2014 została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15. 

 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Dyskusja: 

Radna Szajek – mieszkańcy zadają wiele pytań czy to prawda, że  

w Bobrowicach ma powstać spalarnia śmieci, proszę o wyjaśnienie tego tematu.  
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Wójt – istotnie powstała inicjatywa gmin z powiatu krośnieńskiego wraz  

z powiatem, bez miasta Gubin. Wystąpiliśmy przez Międzygminny Związek 

Gospodarki Odpadami Komunalnymi z pismem do Marszałka oraz Dyrektora 

Ochrony Środowiska z prośbą o wyrażenie zgody na powstanie spalarni, którą 

podpisały wszystkie gminy. Na chwilę obecną nikt jeszcze nie wskazał, gdzie 

ona miałaby się znajdować, a jeżeli powstanie, to na pewno nie w żadnej 

miejscowości, tylko poza. Są to bardzo duże korzyści finansowe m.in. ceny za 

śmieci utrzymałyby się na obecnym poziomie przez co najmniej 10 lat, podatki, 

czy też miejsca pracy. We Francji, Szwecji, czy też Szwajcarii 1/3 śmieci jest 

spalana. Świat się zmienia i odchodzi już od segregacji. Związki szkodliwe są 

filtrowane i usuwane w 99,99 %. Rząd przeznacza środki na budowę spalarni, 

obecnie w Polsce jest tylko jedna. Są już prywatni inwestorzy, którzy chcą 

zainwestować swoje środki, jest to koszt ok. 40-50 mln zł. Sprawa jest na etapie 

złożenia wniosku i będzie to trwało co najmniej 2 lata.  

 

 

Radny Grudziński – jeśli powstanie spalarnia, to na pewno nowocześniejsza niż 

we Wiedniu, gdzie spalarnia jest w centrum miasta. Wszystkie gminy powinny 

chcieć mieć spalarnię śmieci, ponieważ to są nowe miejsca pracy i na pewno 

zmniejszone opłaty za składowanie odpadów. Kompleks energetyczny, który ma 

powstać w gminie Brody i Gubin również wywołał wiele protestów ze strony 

mieszkańców. Te kominy filtrują powietrze i nie ma żadnego zapachu. Spalane 

są nawet opony.  

 

Radna Młyńska – nasza gmina jest gminą o walorach turystycznych  

i krajobrazowych, zatem prośba, żeby spalarni nie było jednak w naszej gminie.  

 

Radny Grudziński – 14 lat temu również były protesty dotyczące powstania 

zakładu recyklingu opon w Krośnie Odrz., a dzisiaj nikomu to nie przeszkadza  

i prace ma ok. 40 osób.  

 

Przew. Jagodziński – czy ktoś ma jeszcze jakieś interpelacje lub zapytania? 

 

Radny Grudziński – prośba mieszkańców Brzezinki o złożenie wniosku do 

komendanta o częstsze patrole policji z uwagi na większy ruch turystów 

jadących do Bronkowa.  

Wójt – mam spotkanie z komendantem w tym tygodniu, więc zgłoszę to sprawę.  

 

Radna Litwin – przy posesji p. Dziemidowicz jest duży spad i nie można 

tamtędy przejść, czy można coś z tym zrobić? 

Wójt – możemy zrobić część chodnika na jezdni, ponieważ gdy zrobimy prosto, 

to nikt nie wyjedzie, zrobimy taką opaskę. 
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Przew. Jagodziński – koło p. Kołota jest uszkodzona studzienka i prośba 

o usunięcie lipy pochylonej na dom przy wjeździe do Bobrowic. 

 

Ad. 16. 

 

Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Udzielono na bieżąco na poprzedniej sesji.  

 

Ad. 17. 

 

Wolne wnioski i informacje. 

Dyskusja: 

 

Sołtys Nadolny: 

 hala jest fajna, ale dojazd do niej powinien być wyłożony polbrukiem; 

40.000 zł przeznaczamy na nagłośnienie, a gdzie droga? Nagłośnienie 

powinno być od razu zakupione. 

 chcę kopię pisma Wójta odnośnie spalarni śmieci. 

 w Chromowie ruszyła woda, ale dzisiaj już stanęła, a hydrant został 

postawiony na środku drogi.  

 Radny Powiatowy znowu nie dostał zaproszenia na otwarcie hali. 

 

Sołtys Duziak – na parkingu w Janiszowicach stoją kontenery przed 

cmentarzem, to jest trochę za daleko. Prośba o poprawienie chodnika oraz 

wycięcie dwóch suchych dębów o śr. ok. 40 cm i przeznaczenie drewna na opał 

do świetlicy w Janiszowicach oraz prośba o postawienie znaku z ograniczeniem 

prędkości do 40 km/h koło posesji p. Mieszaniec. 

 

Radny Kubiak – wycięcie krzaków ograniczających widoczność od Janiszowic 

w kierunku od drogi powiatowej do drogi gminnej.   

 

Wójt – odnośnie p. Oleszka zaprasza się tylko Starostę lub wyznacza się kogoś  

w zastępstwie, nie wysyła się indywidualnych zaproszeń. Ja dostaję zaproszenia,  

a nie Sekretarz i Skarbnik.  

 

Przew. Jagodziński – ja z powiatu też nie dostaję zaproszeń i się nie skarżę. 

Wójt – Pan Oleszek jest pracownikiem szkoły i mógł być na otwarciu, ale 

przebywał na zwolnieniu.  

 

Sołtys Duziak – odnośnie autobusu do Lubsku, czy były już rozmowy z PKS-em 

i czy coś już wiadomo? 

Wójt – dzisiaj będę rozmawiał w tej sprawie.  



9 

 

Radny Kubiak – wniosek komisji oświaty o zamontowanie barierki przed 

bramką w przedszkolu oraz pomalowanie przejścia dla pieszych.  

 

Ad. 18. 

 

 Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodniczący Rady Marcin  

Jagodziński zamknął obrady, dziękując wszystkim za udział.  

Sesję zakończono o godz. 10
50

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:                                                           Przewodniczył: 

 

Ewelina Roszak                                                           Marcin Jagodziński 

   2014-09-08 


